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BR.0012.6.11.2024 

P R O T O K Ó Ł NR 7/2024 

ze Wspólnego Posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Międzychodzkiego  

w dniu 17 grudnia 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Międzychodzie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 15:05.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Skiba. 

Obecni – wg listy obecności Komisji (załącznik nr 1 do protokołu).  

W posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu Ewa Liśkiewicz oraz Skarbnik Powiatu Katarzyna 

Kubicka-Halasz. 

 

Tematy posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji z dnia 26 i 28 listopada br., 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu na sesję Rady Powiatu w dniu 19.12.2024 r., 

3. Projekt budżetu powiatu na rok 2025, 

4. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 1. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji. 

Przyjęto protokoły z poprzednich posiedzeń Komisji, które odbyły się w dniach 26 i 28 listopada br.  

Głosowano: głosów „za” – 5, głosów „wstrzymujących się”- 3, głosów „przeciw”- 0. 

O godz. 15:07 posiedzenie opuściła radna Klaudia Kolanowska-Sroka. 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 – przedstawiła p. Skarbnik 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

b/ w sprawie powierzenia zadań publicznych w zakresie bieżącego utrzymania dróg powiatowych 

w 2025 r.- przedstawiła P. Sekretarz 

 

O godzinie 15:12 na posiedzenie wróciła radna Klaudia Kolanowska-Sroka. 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

c/ w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego z zakresu administracji 

rządowej – przedstawiła P. Sekretarz 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

d/ w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Rady Powiatu Międzychodzkiego  

- przedstawiła p. Sekretarz 
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Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projektu uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

e/ w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024  

– przedstawiła p. Skarbnik 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

O godz. 15:18 na posiedzenie Rady przybył Starosta. 

Od tego momentu obradowano w składzie 9 radnych. 

Ad. 3. Projekt budżetu powiatu na rok 2025 (informacja o autopoprawce + odpowiedź na ustne     

wnioski radnych) 

Skarbnik Powiatu przedstawiła informację o autopoprawce do projektu budżetu powiatu na rok 2025, 

zgodnie z Uchwałą Nr 29/37/2024 Zarządu Powiatu Międzychodzkiego z dnia 10 grudnia 2024 r. w 

sprawie autopoprawki do projektu budżetu Powiatu Międzychodzkiego na rok 2025.  

 

Następnie Starosta odniósł się do ustnych wniosków do projektu budżetu zgłoszonych przez radnych 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 28.11. br. Wyjaśnił, że środki na etat w Muzeum zostały 

uwzględnione w projekcie budżetu Powiatowej Instytucji Kultury na rok 2025, w związku z czym wniosek 

został uznany jako niezasadny. 

Ad. 4. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Andrzej Szulc zwrócił uwagę na brak oświetlenia przejścia dla pieszych znajdującego się przy 

Hali Sportowej w Międzychodzie. Wskazał również na brak przejścia dla pieszych pomiędzy Halą 

Sportową a Pomnikiem Powstańców Wielkopolskich. Zaznaczył, że ze względu na odbywające się tam 

liczne wydarzenia sportowe, są to miejsca o dużym natężeniu ruchu, co może prowadzić do powstania 

niebezpiecznych sytuacji. 

Starosta odpowiedział, że kwestia oświetlenia przejścia zostanie wzięta pod uwagę. Natomiast w 

odniesieniu do braku przejścia dla pieszych pomiędzy Halą Sportową a Pomnikiem stwierdził, że jest to 

kwestia techniczna i jest niemal pewien, że stworzenie przejścia w tym miejscu jest niemożliwe. Starosta 

dodał, że w celu upewnienia się skieruje to zagadnienie do Kierownika Wydziału Komunikacji i Dróg. 

 

Obrady zakończono o godz. 15:37. 

 

 

Protokołowała                                                                                             Przewodniczący obrad 

Julia Szoffer                                                                                      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

                           Ryszard Skiba 


